
Årsberetning 2022
Skjærviken båtforening

Årsmøte for 2022 ble holdt 24. mars på Viks Selskapslokaler

Styret og utvalg 2022 har bestått av følgende:

Styret:
Leder Henning Johansen

Viseleder/Assisterende vedlikeholdsleder Rino Bangor

Sekretær Gro Underhaug

Kasserer Marianne Davidsen

Vedlikeholdsleder Marius Einarsen

Brygge og opplagsansvarlig Roger Thorvaldsen

Varamann Villy Meier

Varamann Roy Thomas Olsen

Utvalg og komiteer:

Opptaks /-teknisk komité:
Hans Petter Thorvaldsen

Simon Andersen

Øyvind Grotterød

Runar Olsen

Tore Hendricksen

Roger Thorvaldsen

Revisorer:
Tore Hunn

Håvard Nilsen

Valg og fest komité:
Tore Hunn

Anders Agnalt

Karl Johan Walberg

Båtforeningen består per 1.1.2023 av 84 medlemmer, hvorav 1 er æresmedlem.
1 medlem har meldt seg ut og 1 nytt er tatt opp.



Styret har avholdt 11 styremøter i 2022. De viktigste sakene styret har arbeidet med er:

● Fortsatt arbeidet med vedlikeholdsplanen

● Tilbygget ble tatt i bruk etter mange forsinkelser i mai, og alle medlemmer fikk tilbud
om å hente nøkkelkort for å ha adgang til toalett/dusj. Vi har hatt en avtale med 3
ungdommer som har byttet på å ha ansvaret for å vaske og holde orden på
toalett/dusj. Det har fungert veldig bra.

● Sarpsborg Elektro har skiftet kabler på brygga, samt montert ny LED lampe over
garasjeport og byttet til LED lampe på stolpen ved brygga.

● Bryggefronten har vært tema på alle styremøter, samt at det har blitt igangsatt måling
av bevegelser av bryggefronten. Henning har bedt entreprenør om revidert pristilbud
på oppføring av ny bryggefront siden i høst, men fortsatt ikke mottatt det etter mange
purringer.

● Skjærgårdsbrygger har vært og justert kjettingene til moringene på brygga.

● Det er montert ny LED-pærer på stolpene på brygga.

● Styret har tatt i bruk en ny serverløsning på Jottacloud. Dette gjør det både lettere og
mer oversiktlig, da alle i styret kan laste opp dokumenter fortløpende, og alle i styret
har da tilgang på dem.

● Båtforeningen sine driftskostnader, finanskostnader (renter) og
investeringskostnadene har gått opp, og de økonomiske belastningene har derfor
blitt større enn forventet. Styret har jobbet med å se på hvordan vi kan redusere de
årlige kostnadene.

● Styret har gått gjennom lover og regler som gjelder for båtforeningen, for å se om de
stemmer overens med slik foreningen forvaltes. Styret har utformet forslag til revidert
lovtekst.

● Det har blitt innført egenandel ved kranbruk høsten 2022. Noe som vil gi økte
inntekter.


